
Elin og Henry Fanebust Våge, 18.08.2022

Alver kommune

Plan og bygg v/ sakshandsamar Larissa Dahl

Har kommunen klarert det som no foregår på 99/4 - leveransar av enorme mengder stein?

Vi mottok i juli “førebels svar” på klage vi sende ifbm. 99/4 sin søknad om terrengendring, i brevet 
informerer kommunen om den vidare prosedyren i klagesaka. Parallellt med dette held 99/4 
uavbrutt fram med tung anleggsaktivitet som om det ikkje finst noko klagesak. Anleggsarbeidet både 
forsterkar og forverrar det vi klagar på, er også i strid med APM-vedtaket om tilbakeføring.  Arbeidet 
er ikkje i tråd med søknaden frå Fanagro . 

Vi har gjennom dei siste 5 dagane registrert store mengder stor-stein bli levert til 99/4 med tunge 
lastebilar m/hengar (vogntog), i tillegg til semitrailarar. I dag: 2 tunge vogntog pr time. Det har til no 
vorte levert fleire tusen tonn,  og vår private vei lir under dette. 

  

Spørsmål:
Har kommunen klarert det som no foregår på 99/4?
I så fall – kven har gitt eit slikt løyve?

Vi krev å få eit svar frå ansvarleg hald.

Med vennleg helsing

Elin og Henry Fanebust


